
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 200

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke bliver sat ind over for stalkerne, når den nød-

vendige lovgivning er til stede, og hvad vil ministeren gøre for at sikre, at ordningen virker

i praksis, idet alt for mange danskere udsættes for stalking, men forsvindende få har fået

et strakstilhold, jf. artiklen ”100.000 danskere er årligt udsat for stalking - men kun fire har

fået strakstilhold i år” fra Berlingske den 11. november 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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